
Motie: onderzoek gebruik kernenergie/kernfusie in energietransitie

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 6 oktober 2020, 

Constaterende dat:

- Rijswijk druk bezig is met de energietransitie in samenwerking met de regio,
- er een duidelijk overschot is aan warmte, maar een enorm tekort aan elektriciteit,
- de vraag naar elektriciteit de komende jaren alleen maar zal toenemen doordat we o.a. 

“gasloos” bouwen en er meer elektrische auto’s rijden, 
- willen voorkomen dat grote vrije/groene gebieden worden vol gelegd met zonnepanelen,
- we windmolens op land zo weinig mogelijk willen toestaan,
- we echt alle mogelijkheden tot het opwekken van elektriciteit in overweging moeten nemen 

als we daadwerkelijk willen toewerken naar een vermindering van CO2 uitstoot.

Verzoekt het college:

- samen met de andere gemeenten te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor het 
gebruik van kernenergie/kernfusie binnen de regio om zo te voldoen aan de elektriciteit 
behoefte en het verminderen van CO2 uitstoot,

- voor de definitieve besluitvorming met de bevindingen te komen zodat daadwerkelijk alle 
opties de revue hebben gepasseerd en we een gedegen en weloverwogen beslissing kunnen 
maken op dit ingrijpende dossier.

En gaat over tot de orde van de dag.
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